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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1967 Verkställande av utvisningar av brottsdömda

Enligt Sveriges Radio P1-program I lagens namn går brottslingar fria på 
gatorna för att de inte kan utvisas – och polisen vet inte var de är.

Minst 10 procent av alla utvisningsdömda brottslingar utvisas aldrig – 
sammanlagt över 600 under senare år. 

Samtidigt är det praxis att utländska medborgare får straffrabatt med 10–20 
procent när de samtidigt döms till utvisning. Detta även om utvisningen aldrig 
verkställs. Det innebär att de får kortare fängelsestraff än svenska medborgare 
som begått samma brott, heter det i programmet.

Brottsoffer talar, med all rätta, om att detta är ett svek. 

Av denna anledning vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder vidtar ministern för att komma till rätta med ovan beskrivna 
problem med icke verkställda utvisningar, med straffrabatter och med att 
brottslingar som borde utvisats i stället går fria på gator och torg utan 
myndigheternas vetskap om var de befinner sig?

………………………………………

Björn Söder (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-17
Besvaras senast
2020-08-31
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


